
 

 

Mødereferat 
 

 BB, afd. 605-0, Ulsøparken 

Mødeemne: Bestyrelsesmøde 

Dato: Den 3/10-2017 

Sted: Ulsøparken 1. st. 

Deltagernavne: Lizzi, Libbe, Thomas, Torben, Jens-Erik, Jannie, Berit. 

Dagsorden:           1) Godkendelse af dagsorden 
                              2) Valg af dirigent og referent. 
                              3) godkendelse af sidste referat. 
                              4) HP4. 
                              5) Igangsættelser. 
                              6) Indkomne breve og mail. 
                              7) Mundtligt fra div. møder. 
                              8) Eventuelt. 
 
Referat: 
 
Pkt.1.   Godkendt. 
Pkt.2.   Libbe dirigent, Berit referent. 
Pkt.3.   Godkendt. 
Pkt.4.   Landsbyggefonden har gjort opmærksom på, at der er et stort på på 
renoveringsstøttemidlerne, og at projekterne ikke nødvendigvis kommer i den rækkefølge de har 
ansøgt, men i højere grad af omfanget af byggeskader.  Landsbyggefonden har udmeldt at skema 
A for de PCB fri højhuse er sat til år 2121. Alle parter medvirker til løbende at holde presset på 
landsbyggefonden, vores bebyggelser har omkostningstunge problemer med smuldrende 
betonfacader og vandrør. Det kan blive nødvendigt at gennemføre fremskudte arbejder vedr. 
installationer og betonfacader, hvis de pcb-fri højhuse først kan få skema A i 2121 eller evt. 
senere. 
Pkt.5.   Nye capkey til containergården afventer stadig.  Maling af mure afventer stadig. 
Pkt.6.   intet til punktet. 
Pkt.7.   Stine fra netværkskontoret har været med til opgangsmøde angående opgangs 
ambassadører i opgang 53, beboerne var meget positive, og der arbejdes videre med projektet. 
Pkt.8.   Intet til punktet. 
 
 

Næste bestyrelsesmøde den 3. april 2018.                                 
     
 
       
                        
 
 
 
 


